
专业生产剪板机刀具、冶金行业冷热剪折刀具

产品名称 专业生产剪板机刀具、冶金行业冷热剪折刀具

公司名称 上海博木机床制造有限公司

价格 .00/个

规格参数 是否提供加工定制:是
样品或现货:现货
是否标准件:标准件

公司地址 中国 上海市 杨浦区政立路115弄7-501

联系电话 86 021 56520111/61174666 13601673148

产品详情

是否提供加工定制 是 样品或现货 现货
是否标准件 标准件 品牌 博茂
型号 数控机械 材质 多种材质
适用机床 剪板机 结构类型 整体式
是否进口 是 规格 各类规格
加工范围 广 是否库存 库存
是否批发 批发



冶金行业系列刀片

 冶金行业热剪材料的刀具是一个难以解决的难题，大部分刀具依赖进口。根据这一难题，我

公司与工大教授权威专家共同研究开发，并于国外专业生产特殊钢厂家引进专用热剪的材料所

生产的刀具，具有良好韧性与抗高温疲劳的性能，能承受骤变，适应在高温下长期工作特点，

解决了热剪行业的难题。 thermal cut materials metallurgical industry is a difficult tool to solve the

problem, most of the tools rely on imports. according to this problem, our company and professors work

together national experts on research and development and professional production of special steels in

foreign manufacturer to introduce the production of materials specific heat cutting tool, with good

toughness and fatigue properties of high temperature, can withstand the sudden change, adapt to long-

term work at a high temperature characteristics of the thermal cutting industry to solve the problem.

冶金行业冷热剪系列刀片

剪板机系列刀片

 本公司生产的剪板机刀片主要采用t8a、t10a、9crsi、5crw2si、6crw2si、cr12mov、crwmn、w1

8cr4v等优质工具钢和合金工具钢制造，刃口锋利、耐磨损、切口平整、产品无毛刺。本公司

可生产长度10米以内的各类剪板机刀片。 this company produces the plate cutter bit mainly uses t8a,

t10a, 9crsi, 5crw2si, 6crw2si, c12mov, crwmn, w18cr4v and so on high quality tool steel and the alloy tool

steel manufacture, the cutting edge is sharp, the wearability, the margin are smooth, product burr-free. this

company may produce length 10 meter within each kind of plate cutter bits.



each kind of shear blades.

 热剪刀片主要采用5crnimo、5crw2si、6crw2si、3cr2w8v、4cr5mosiv1(h13)、h13k等耐热优质合金钢

制造，主要用于连铸、连轧、热锻、开坯等中间过程中高温状态的剪切。我公司开发的复合材料热

剪刀片，寿命比整体合金工具钢提高3-5倍以上且对刀片进行预保护及修复。 冷剪刀片主要采用t8a

、t10a、9crsi、5crw2si、6crw2si、cr12、cr12mov、7cr7mo3v2si（ld）、w6mo5cr4v2、w18cr4v等优质

工具钢和合金工具钢制造，刃口锋利、经久耐用。主要用于各类接近室温的板、型、带、线材的剪

切。我公司可生产长度5米以内，直径1.5米以内的各类剪切刀片。 the hot shear blades mainly use

5crnimo, 5crw2si, 6crw2si, 3cr2w8v, 4cr5mosiv1(h13), h13k and so on heat-resisting high quality alloy steel

manufacture, mainly uses in the continuous casting, the tandem rolling, the hot forging, the cogging and so on

the pilot process high temperature condition cutting. our company develops the compound materials hot shear

blades, the life compares the overall alloy tool steel to enhance above 3-5 times, and carries on the pre-

protection and the repair to the bit.the cold shear blades mainly use t8a, t10a, 9crsi, 5crw2si, 6crw2si, cr12,

cr12mov, 7cr7mo3v2si (ld), w6mo5cr4v2, w18cr4v and so on high quality tool steel and the alloy tool steel

manufacture, the cutting edge are sharp, are durable. mainly uses in each kind of close room temperature the

board, the belt, wire rod cutting. our company may produce in the length 5 meters, diameter 1.5 meter within
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